

## REPORT TO THE HOUSE

WEDNESDAY, October 22, 1969.

The Standing Committee on Transport and Communications has the honour to present its

### THIRTEENTH REPORT

Pursuant to its Order of Reference of Monday, June 2, 1969;

That the Standing Committee on Transport and Communications hear representations from Mr. Peter Rohl, the Ben Ginter Construction Co. Ltd., Lucus Construction Ltd., Hatch Construction Ltd., and Krywa Bros. Construction Ltd. with respect to claims in relation to the construction of the Great Slave Lake line of railway for the Canadian National Railways.

Your Committee has held five meetings and heard eleven witnesses from the Companies mentioned in the Order of Reference and from the Canadian National Railways.

Your Committee has made considerable progress in its study of these claims but has not completed its Order of Reference.

Therefore, your Committee recommends that it be reconstituted as early as possible during the Second Session of the Twenty-eighth Parliament, and that its present Order of Reference and the evidence adduced be again referred.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 28, 29 and 30*) is tabled.

Respectfully submitted,

*Le président,*  
H.-PIT LESSARD,  
*Chairman.*

## RAPPORT À LA CHAMBRE

Le MERCREDI 22 octobre 1969

Le Comité permanent des transports et des communications a l'honneur de présenter son

### TREIZIÈME RAPPORT

Conformément à l'Ordre de renvoi du lundi 2 juin 1969 disant:

«Que le comité permanent des transports et des communications entende les observations de M. Peter Rohl, de la Ben Ginter Construction Co. Ltd., de la Lucus Construction Ltd., et de la Krywa Bros. Construction Ltd. en ce qui concerne des réclamations relatives à la construction de la ligne ferroviaire du Grand Lac des Esclaves pour les Chemins de fer Nationaux.»

Le Comité a tenu cinq audiences et entendu onze témoins venant des sociétés mentionnées dans l'Ordre de renvoi et des Chemins de fer nationaux du Canada.

Le Comité a avancé considérablement dans l'étude de ces réclamations mais n'a pas complété son mandat.

Ainsi, le Comité recommande qu'il soit reconstitué aussitôt que possible au cours de la Deuxième session du Vingt-huitième parlement, et que le présent Ordre de renvoi et les témoignages y afférents soient reconduits.

Un exemplaire des procès-verbaux et des témoignages pertinents (*fascicules n° 28, 29 et 30*) est déposé.

Respectueusement soumis,